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Minnesanteckning från Kvalitetsrådet för forskarutbildning  

 
Datum för mötet: 2022-06-20 kl. 9.30-11.00 

 
Plats för mötet Konferensrummet, Teknikringen 74D, Plan 4 

 
Närvarande: Anders Karlström, ordförande, FA  

Karin Edvardsson Björnberg, vice FA  
Meike Schalk, PA/Arkitektur 
Nina Wormbs, biträdande PA/ Humanistiska och samhällsvetenskapliga studier av  
   teknik, vetenskap och miljö 
Milan Horemuz, biträdande PA/Geodesi och geoinformatik 
Elzbieta Plaza, PA Mark och vattenteknik 
Mattias Höjer, PA/Planering och beslutsanalys 
Cecilia Månson Blom, UA 
Per Olsson, forskarutbildningshandläggare 
Tobias Jensen, forskarutbildningshandläggare 
Eva Lassander, programhandläggare 
 

Frånvarande: 
 
 

Joakim Fichtel, Doktorandrepresentant 
Fredrik Gröndahl, ämnesrepresentant Industriell ekologi 
Barbro Fröding, PA/ Humanistiska och samhällsvetenskapliga studier av teknik, 
    vetenskap och miljö 
Yifang Ban, PA/Geodesi och geoinformatik 
Björn Berggren, PA/ Samhällsbyggnad: Management, ekonomi och juridik 
Joel Franklin PA/ Transportvetenskap 
Stefan Larsson, PA/ Byggvetenskap 
 
 
 

 
 

1 Mötet öppnas 
FA välkomnar alla till mötet. 
 

 

2 Föregående minnesanteckningar 
Läggs till handlingarna 
 

 

3 Beslut och meddelanden 
 

a) Inrättande av kurser och ändringar av kursplaner 
 
Inga ärenden har inkommit till mötet. 
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b) Fastställande av examinator och byte av examinator 
 
Inga ärenden har inkommit till mötet. 
 

c) Val av nya Programansvariga 
 
Mandatperioder för nuvarande programansvariga inom doktorsprogrammen går ut vid halvårsskiftet. 
Beslut på för nya PA är på gång, det är dock ett förslag som behöver ses över och för det nya 
programmet kan ett nytt beslut eventuellt komma senare.  
 
Frågan om hur man gör med PA på de program som är nedlagda uppkom. Detta kommer FA att lyfta vid 
nästa forskarutbildningsutskott. 
På GRU har de inga PA på nedlagda program där det fortfarande finns studenter enligt Cecilia, men hon 
ska undersöka om det finns eventuella direktiv. 
 
Konst, teknik och design är det senaste nedlagda doktorandprogrammet (inga nya doktorander antas) 
 
Planering och beslutsanalys samt Mark- och vatten kommer förmodligen att läggas ner i sina nuvarande 
upplägg, och det kommer då behövas nya PA för de program som i stället skapas, något som vi 
återkommer till.  
 
I nuvarande läge kommer det tillsättas PA i dessa program med beslut för ett år.  
 
4 Återkoppling från Forskarutbildningsutskottet 
 
Det har varit ett nytt möte sedan senaste kvalitetsrådsmötet men det finns inget särskilt att rapportera. 
 
5 Kvalitetsfrågor i forskarutbildningen (stående punkt) 

 
a) Kvalitetsdialog 2022 – Sammanfattning 

 
Alla FA fick en återkoppling om kvalitetsdialogen från prodekanus 
Det finns förslag från sakkunniga på åtgärdspunkter som bör prioriteras och uppdrag som ska utföras 
under året. Se punkterna nedan. 

https://www.kth.se/social/group/kvalitetssystem-webp/page/aterkoppling-fran-dekanus-
prodekanus-s/ 

Doktorandperspektiv 
- Kursanalyser, öka användandet – Behöver se till att de blir gjorda till och börja med. I första 

hand linje-fråga, i andra hand PA.  
- Struktur för kursinformation – Vilka kurser som ges. Att vi upprättar lättillgänglig information 

om vilka kurser som ges.  
- Tydliggöra vikten av doktorandrepresentation i programråd och i Kr-F. Tala med 

doktoranderna.Schemalägg kursnämndsmöten. 
 
Studie/arbetsmiljö 

- Seminarier kring stress och ”bli klar i tid” 

https://www.kth.se/social/group/kvalitetssystem-webp/page/aterkoppling-fran-dekanus-prodekanus-s/
https://www.kth.se/social/group/kvalitetssystem-webp/page/aterkoppling-fran-dekanus-prodekanus-s/
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Arbetslivsperspektiv 

- Läsa UKÄs beskrivning för bättre förståelse om vad som önskas. Skapa nätverk? 
- För VP23: arbetslivsseminarier, icke-svensktalande doktorander 
- Karriärvägledning 

 
Jämställdhetsintegration 

- Lärare ska kompetensutvecklas avseende att utbilda i jämställdhet 
 
Hållbarhet 

- Utveckla progression – PA i samråd med GA/FA 
 
VP22 (Sådant vi redan gör) 

- Kollegialt samtal, kvalitetsfrågor 
- JML-seminarier för doktorander och handledare, J-utbildning för chefer och anställda 
- Juridik och etik -> handledare resp doktorander 

 
Arbetslivsperspektivet läggs in VP23. 
 
Historias doktorander tränas i att artikulera sina färdigheter, det ägnas mycket tid åt detta. Att kunna 
bemöta förändringar i arbetslivet. 
 
Mattias lyfter att det finns i vissa miljöer en del sjukskrivningar mm. FA: särskilda åtgärder vidtas vad 
gäller arbetsmiljö i de fall i de miljöer där detta har uppmärksammats. Arbetsmiljöfrågor hanteras 
operativt av linjen, så i de fall det behövs bör PA kommunicera med prefekt/motsv  
 
Inom Historia och Filosofi har man tagit fasta vid prolongering och att ta beslut om dessa i ett tidigt 
skede för att minska pandemistress. 
 
HR håller i en upphandling ”Klar i tid” riktat till doktorander. 
 
6 Övriga anmälda frågor 
 

a) Forskarutbildningspotten 
 
Sista ansökningsdag för äskande från forskarutbildningspotten var den 31 maj. Kvarvarande medel 
kommer fördelas mellan doktorsprogrammen. Beslut kommer inom kort. 
 

b) JML-kursen för doktorander 
 
Kursen FAK3153 Introduction to Gender Equality, Diversity and Equal Opportunities (JML), 0,5 hp, 
kommer att ges under tre tillfällen i höst:  
7/10 kl. 13-15 
14/10 kl. 10-12 
21/10 kl. 10-12 
 

c) Information: Alumniträff inom Historiska studier. 
 

Det är 25 år sedan som Historiska studier hade sin första disputation. 
För att fira detta skrev Nina till alla som har försvarat en avhandling i historia och bjöd in till en 
alumni-träff. De deltagande bads även att nedteckna sina upplevelser samt hur deras liv efter 
examen har sett ut.  
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De fick in 30 nedtecknade bidrag och 20 före detta doktorander dök sedan upp på själva träffen där 
de även fick träffa nuvarande doktorander.  Det var ett bra sätt att få veta vart alla tog vägen och 
vilka karriärvägar det blev. Nyttigt för doktorander att få lyssna på personer med distans till sin tid 
som doktorander. Pdf-fil med resultatet och inbjudan finns att tillgå, både på svenska och engelska, 
hör av er till Nina. 
 

d) Arbetet med nya ASP:ar 
 
FA och forskarutbildningshandläggarna drog en kort redogörelse om hur inrättandet av de nya 
doktorsämnena ligger till. 
 
7 Nästa möte 
 
Inför hösten kommer det endast ske möten varannan månad istället för varje månad. 
 
Höstens datum beslutades: 
 
Måndag 10 oktober, kl. 10.10 – 12.00 – Särskilt fokus på uppdraget kring Kollegiala samtal – PA 
återkopplar om sina uppdrag att diskutera brett om disputationen. 
Onsdag 7 december, kl. 9.30 - 11.00 – Inför årets programanalyser och skolredovisning. Mallar för 
programanalyser bör ha kommit före detta möte. 
 
  

Vid anteckningarna, 

Tobias Jensen 
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